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Saker til behandling 

17/22 Møte med elevrådet 2022 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 04.05.2022 17/22 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Saken legges fram uten innstilling. 
 
 
Møtebehandling 
Elevrådsleder Hallbjørg Røstad ønsket velkommen. 
 
Ordføreren informerte om hvorfor formannskapet ønsker møte med elevrådet. 
Kommunestyret er skoleeiere og under arbeidet som ble gjort i forbindelse med 
veilederkorpset ble det bestemt at i årshjulet til formannskapet skal det hvert år i 
februar være møte med elevrådet ved Berlevåg skole og formannskapet. 
 
Hva er formannskap – Hver 4. år er det kommunestyrevalg og da blir det valg inn 13 
representanter til kommunestyret og av de blir 5 representatner valgt inn i 
formannskapet. Formannskapet har oftere møter enn kommunestyre og legger fram 
innstiling til kommunestyret. Kommunestyret er det øverste organ.  
 
Ordfører refererte fra møte med elevrådet 19/2-20.  
 
Ordføreren sa at elevrådet bruker å informere formannskapet om bl.a. 
elevundersøkelsen. 
 
Elevrådet v/ leder Hallbjørg Røstad: 
 
Mobbefriskole: 

- Ønsker å jobbe mer med det 
- Ønsker det mer systematisk 
- Kan vi gjøre noe felles 

 
Elevundersøkelsen skårer veldig bra på mobbing, skår nærmere 5, som er høyest 
skår.  

- Tiltak for å få en helt mobbefriskole 
o Brother and sisters hoods var er meget bra tiltak i forhold til mobbing 
o Vennskap, selvtillit, gruppeaktiviteter for å bli bedre kjent, på slutten av 

dagen skrev de positivelapper om hver enkelt elev 
o Fortsette å bruke deler av dette prosjektet videre  i skolehverdagen 
o Det er ønske om flerer turer i lag som tidligere, f.eks. til Molvik 
o Skrive lapper med fine ord til hverandre, f.eks. hver fredag 



 

 3  

- Berlevåg Jeger- og fiskeforening ønsker samarbeid med Berlevåg skole om 
laskefiske og fisking i vann 

 
Oppvekstsjefen legger fram tilstandsrapport for Berlevåg skole til kommunestyret, der 
politikerne får oversikt om hva som skjer i skolen.  
 
Mer systematisk elevråd 

- Flere møter 
- Bedre sett 
- Få andre forslag av andre elever 

 
Det ble spurt om klassens time, der elevene i hver klasse kommer med forslag som 
kan tas videre til elevrådet. 
 
Det bør settes opp en fast møteplan for elevrådet. 
 
Skolebygget og skoleønsker  

- Inneklima  
- Sofa 
- Skoskje 
- Koserom med spill, bordtennis osv. Mye av det som er i dag er slitt og 

mangelfult. Få til ei ordning med trivselselever eller ordenselever som følger 
opp slik at det blir ryddet etter bruk 

 
Planer for mer aktiviteter 

- BMX-bane  
- Lengere klatrevegg i idrettshallen med instruktører 

 
Det ble foreslått at teknisk sjef inviteres til neste møte i elevrådet hvor han orienterer 
om uteområdet på skolen. 
 
Alt av lys i idrettshallen vil bli skiftet ut i løpet av uke 19. 
 
Klubben 

- Bedre ventilasjonsanlegg 
- Solskjerming – innsyn 

 
ØFAS innfører kildesortering ved Berlevåg skole og Berlevåg  barnehage i nær 
framtid, ordfører oppfordrer til å være flink til å ta dette i bruk.  
 
Ordføreren oppfordret også alle til bruk av sykkehjelm nå når sykkelsesongen starter.  
 
Votering 
 
 
Vedtak  
Formannskapet tar informasjon til orientering.  
 
 


